
REFERAT

Tentativ Dagsorden
Skolebestyrelsesmøde Vestre Skole d. 24.02. 2022 19:00 - 21:00

(o): orientering
(d): drøftelse
(b): beslutning

1. Valg af referent: Stephan

2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt.

3. Skolens ledelse (o)
● Orientering om Corona ved Kristian. Der har i den senest tid

været mange smittede elever og ansatte. Testtider blev
ændret hvilket har medført intern administrativt bøvl. Vi har
været udfordret ift. vikardækningen men få
lektions-aflysninger. Ansatte har været fleksible og alle har
hjulpet med. Forældre har vist opbakning og forståelse.

4. SB formand (o)

5. Henvendelser til SB (o/d)
● En henvendelse vedr. belysning ved stien mellem Dr. Louise

og Vestre skole. Kristian/skolen er i gang med at undersøge
muligheder for at beskære og derved fremme belysningen.

● Er det muligt at udvide “anvendelses-tiden” af buskortet for
børn i Gjessø. Og derved sikre at Gjessøbørn kan deltage i
aftenklub og andre social arrangementer.

6. Elevråds- og Personalerepræsentanter (o)



- Elevrådet
- Mobiler indhentes i klasserne.

- Vi/elevrådet foreslår, at man ikke indhenter
mobiltelefoner. Vi/elever er i stedet på social
medier mm. på vores bærbar computer. Vi
foreslå, at man i stedet tager den fra de elever,
der (mis)bruger dem i undervisningen. Det kunne
være et kompromis, at vi/elever får dem i
pauserne.

- Vi/elevrådet foreslå et nyt sted og indhold ift. den
årlige tur til De små fisk.

- Vi/elevrådet foreslå bordfodbold bord på
gangene. Det er hyggeligt og styrke samværet.

- SFO og Klub v/ Peter.
- Peter syg og derfor ikke meget

- lærerne v/ Esben.
- Vi bakker op omkring vikardækningen pga.

Corona-smitte.
- Vi har projektuger i uge 6 og 11.
- Skolefest i uge 14 og vi overvejer et nyt koncept for

skolefesten. Vi vil gerne flytte skolefesten ned på
skolen - fra Sydby hallen.

7. Trivselspolitik (b)

https://docs.google.com/document/d/1R-PQfoi_zOqcROhkSYdoP1M0C5
3mkzPqBOhlMLfRXqE/edit

Udkastet har været behandlet på personalemøde og er klar til endelig
vedtagelse.

- Inputs fra SB
- Endelig vedtagelse
- Beslutning om formidling til forældre mv.

https://docs.google.com/document/d/1R-PQfoi_zOqcROhkSYdoP1M0C53mkzPqBOhlMLfRXqE/edit
https://docs.google.com/document/d/1R-PQfoi_zOqcROhkSYdoP1M0C53mkzPqBOhlMLfRXqE/edit


- KD har fremlagt Trivselspolitik for lærerne. Der var meget få
ændringer.

- Den er vedtaget og udvalget gennemlæser og ser på
endeligt layout.

- Den endelige udgave lægges ud på hjemmesiden og sendes
via Aula til alle forældre.

8. Økonomi /KD (o)

- Lille oplæg om: budget og økonomi - hvordan det fungerer i
kommunalt regi.

- KD fremlægger foreløbigt budget for 2022.

9. Valg til SB (d/b)

Første led i SB-valget er nedsættelse af en valgbestyrelse bestående af
skoleleder, SB-formand samt SB-medlem fra afgående SB.

a. Klarlæggelse af, hvem der er på valg. Carsten, Per og Kim er på
valg

b. Nedsættelse af valgbestyrelse: KD, Kim og Carsten
c. Gennemgang af formalia vedr. SB-valg:

https://skolestyrelse.silkeborg.dk/-/media/Subsites/Special-og-proj
ektsites/Skolestyrelse/Bilag/1/01/1_01_Skolebestyrelsesvalg_muli
g_tidsplan2020.pdf

Vi tager afsæt i den værende skabelon.

10. Drøftelse af SBs ønsker til Princip for skole-hjem samtaler v/ KD og
Kim (d)

Dette punkt udsættes.

11. Nedsættelse af skoledagens længde v/KD (o/d)

https://skolestyrelse.silkeborg.dk/-/media/Subsites/Special-og-projektsites/Skolestyrelse/Bilag/1/01/1_01_Skolebestyrelsesvalg_mulig_tidsplan2020.pdf
https://skolestyrelse.silkeborg.dk/-/media/Subsites/Special-og-projektsites/Skolestyrelse/Bilag/1/01/1_01_Skolebestyrelsesvalg_mulig_tidsplan2020.pdf
https://skolestyrelse.silkeborg.dk/-/media/Subsites/Special-og-projektsites/Skolestyrelse/Bilag/1/01/1_01_Skolebestyrelsesvalg_mulig_tidsplan2020.pdf


- Praksis vedr. nedsættelse af skoledagens længde
- Skolebestyrelsens stillingtagen til nedsættelse af skoledagens

længde.
- Skolebestyrelsen støtter nedsættelse af skoledagens

længde.
- KD og skolebestyrelsesformanden/Kim koordinere den

endelige underskrift.

12. Punkter til kommende møder:

- Tilbagemelding og drøftelse fra arbejdsgruppen vedr. lejrskole
- Drøftelse af SBs ønsker til Princip for skole-hjem samtaler v/ KD

og Kim (d) (udsat punkt fra dagens dagsorden)
- Kunne der være mere tid til dialog på forældremøder og mindre

orientering. Kunne forældremøder være/blive koordineret med
forældrerådet? (se evt.)

13. EVT:

- Maria. Kunne der være mere tid til dialog på forældremøder og
mindre orientering. Kunne forældremøder være/blive koordineret
med forældrerådet?


